
Referat fra bestyrelsesmøde på teams torsdag den 30. juni 2022 kl. 19.00 

Tilstede: Kasper, Thomas, Grada, Lisbeth og Lone  

Afbud fra: Bo og Jane 

 

 

1. Personale arrangement torsdag den 4. august kl. 18. 

Lone har sendt invitation ud og Jane har bestilt med. Thomas sørger fro drikkevarer og snaks. 

Vi mødes på skolen Kl. 17 – vi dækker op i skolekøkkenet – skulle vejret være meget varmt, kan 

arrangementet ev.t rykkes udenfor. 

 

2. Rengøring på skolen fredag den 5. august kl. 16.  

Thomas skriver til Pia om at sende en mail ud til alle forældre om at reservere dagen.  

Alternativt kan Grada sende mail ud.  

 

3. Loppemarked 

Kasper kontakter dem i loppegruppen. Der skal mere hjælp til med lopper i ugen op til loppemarkedet. 

 

4. Friskolehåndbogen 
Friskolehåndbogen er ikke helt klar til efter sommerferien, men udkommer omkring 1. september. 
Vi så det nye layout. – Grada holder bestyrelsen opdateret. 
 
 

5. Økonomi 

Det ser fornuftigt ud i forhold til de øgede resurser til ekstra lærere. Udgifterne forventes ikke helt så 

store som først antaget.  

 

6. Varmesituationen  

Thomas deltager i et møde med næste fredag med en mand fra Panasonic omkring mulige 

varmeløsninger til skolen. De skal komme med et tilbud – efterfølgende skal der indhentes flere tilbud. 

Evt. deltager Kasper eller Lisbeth også til mødet.  

  

 

 

 

 


